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Motion C-G Gustavsson
1 En kalv med en slaktvikt på kanske 30 kilo skall räknas av på jaktlagets tilldelning. En sådan 

bör ju skjutas till hela älgskötselområdets fromma eftersom den är en uppenbar 
minusvariant. Det handlar om jaktvård och inte om en avkastning som i rimlig grad 
motsvarar tilldelningen.

2 Liknande är det med djur som är så dåligt utvecklade att det inte går att avgöra om det är en 
bra årskalv eller en riktigt undermålig fjoling. Vi bör inte ha det så att en sådan släpps förbi 
eftersom skytten är rädd för sanktioner eller för att man resonerar som att ”den ger så lite 
kött så den vill jag inte spilla tilldelning på”.
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Styrelsen  
1 Att ta bort en kalv från tilldelningen beronde på att den är för liten behövs ju inte när vi har fri kalvjakt

Vilker gör om man skjuter en liten kalv och känner att det finns tillgång till en till så kan man
skjuta den tills vi nått plan så styrelsen stöder inte detta förslaget.

2 Att ta bort en vuxen från tilldelningen kan vi inte för vi har ju en gemensam tilldelning som
vi fördelar mellan lagen så styrelsen stöder inte detta förslaget.


